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Motne vode v izobraževanju
Srednje usmerjeno izobraževanje je, bolj ali

manj uspešno, steklo. Sedem mesecev ni veliko,
če pomislimo, da gre za popolno reorganizacijo
srednjega šolstva. Pa vendar - slabosti in predno-
sti so vidne.

Več ali manj uspešno smo oblikovali vsebino
programa izobraževanja. Vzgojnoizobraževalni
programi se oblikujejo v okviru posameznih
usmeritev. Usmeritev je največkrat enaka stroki
ali panogi. Znotraj vsake usmeritve je večinoma
več vzgojnoizobraževalnih programov. Vsak
vzgojnoizobraževalni program vključuje tudi
usposabljanje, ki se izvaja kot proizvodno delo
oziroma kot delovna praksa. Srednje šole pravilo-
ma ne izobražujejo učencev za posamezne pokli-
ce, dela in naloge, ampak za več sorodnih pokli-
cev nekega delovnega področja.

In, kot že rečeno, cilji usmerjenega izobraževa-
nja so nam znani. Dobro smo jih zastavili, čeprav
še ne dodelali. Pozabili pa smo na to, da moramo
te cilje uresničiti. Preprosto smo pozabili na pro-
store, na zgradbe, v katerih naj bi po novem
sistemu izobraževali, pozabili smo, da nimamo
kadrov, ki bi začrtani program izpeljali, pozabili
smo, da takšna reorganizacija za seboj potegiie
tudi nujnost novih investicij, naložbe v opremlja-
nje učilnic.

Z vsemi temi problemi se spopadajo tudi na
računalniški usmeritvi srednjega usmerjenega
izobraževanja s sedežern v bivši viški gimnaziji.

Res je sicer, da so naleteli na posluh nekaterih
organizacij, predvsem Iskre, Inštituta Jožef Ste-
fan, Elektrotehnične fakultete, Metalke, pa ven-
dar je tega posluha vseeno premalo. Skromna
finančna podpora izvršnega sveta občine in po-
moč s posojo nekaterih instrumentov, nujnih za
nemoten potek izobraževanja, kar so storile neka-
tere od omenjenih organizacij, je vse premalo.
Finančni, prostorski in kadrovski problemf in
neustrezna opremljenost učilnic so še naprej osta-
li. Uredili so si sicer frontalno učilnico, odprta pa
so še vprašanja terminalske učilnice, kabinetne
učilnice in učilnice za robotiko. Ni pa dovolj samo
nabava opreme za te prostore ampak tudi velika
gradbena dela pri adaptaciji obstoječe in močno
načete zgradbe. Sredstev za vse te potrebe pa ni.
Naj zato mlade slabo izobrazimo ali po vseh že
prebrodenih težavah dvignemo roke?

Prav je, da povemo, da to ni le problem same
šole, pa tudi občine kot take ne, ampak da gre za
veliko večje razsežnosti. Šola ni le viška stvar, tudi
ne le ^tvar tnesta ampak najmanj problem in
interes celotne regije. In, ko bomo imeli tudi
konkretne želje in potrebe združenega dela na
tem področju, pa ne lc na tem, bomo naše skupne
interese lahko mnogo bolj celovito obravnavali, si
breme, ki ga novi sistem izobraževanja prinaša,
tudi enakomerno porazdelili, vse investicije fi-
nančno ovrednotili in tudi pokrili, realizirali.
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